
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 204
van AN CHRISTIAENS
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aan LIESBETH HOMANS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
INBURGERING, WONEN, GELIJKE KANSEN EN ARMOEDEBESTRIJDING

Renovatiepremie  -  Evolutie

De Vlaamse renovatiepremie is ingevoerd in 2007. De huidige premievoorwaarden zijn 
van toepassing sinds 1 december 2015. Op vrijdag 21 december 2018 werd door de 
Vlaamse Regering beslist een overkoepelende renovatiepremie in te voeren waarbij de 
verbeteringspremie opgaat in de renovatiepremie. Die overkoepelende renovatiepremie 
kan worden aangevraagd vanaf 1 februari 2019.

1. Hoeveel renovatiepremies werden er aangevraagd sinds 1 januari 2016 tot en met 
31 december 2018? 

a) Graag een overzicht per jaar van het aantal aanvragen, het aantal toekenningen 
en het aantal weigeringen per provincie en gemeente.

b) Zijn hier provinciale verschillen waarneembaar en zo ja, wat zou hiervoor de 
verklaring kunnen zijn?

c) Wat zijn de belangrijkste redenen voor weigering?

2. Wat is het totaalbedrag dat is uitgekeerd in het kader van de renovatiepremie? Graag 
een overzicht per jaar voor 2016, 2017 en 2018 in totaal en per categorie werken, 
met een opsplitsing per provincie.

3. Hoeveel renovatiepremies werden er aangevraagd sinds 1 januari 2016 tot en met 31 
december 2018, per categorie werken? Graag een overzicht per jaar van het aantal 
aanvragen per categorie, het aantal toekenningen en het aantal weigeringen per 
provincie en gemeente.

4. a) Hoeveel renovatiepremies werden aangevraagd in het kader van verhuur door een 
sociaal verhuurkantoor (SVK)? Graag een overzicht per maand van het aantal 
aanvragen, het aantal toekenningen en het aantal weigeringen sinds 1 januari 2016 
tot en met 31 december 2018. 

b) Hoe evalueert de minister deze maatregel? Kent hij succes?

5. Heeft de minister zicht op het aantal woningen dat gerenoveerd werd met de 
renovatiepremie en op de huurmarkt terecht is gekomen?



6. Is er een trend waarneembaar in het aantal aanvragen in de maanden na de 
aankondiging van de overkoepelende renovatiepremie? Worden er bijvoorbeeld meer 
of minder renovatiepremies aangevraagd in afwachting van de eenmaking?
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ANTWOORD 
op vraag nr. 204 van 28 januari 2019
van AN CHRISTIAENS

Voor de cijfers van 2016 en 2017 verwijs ik naar mijn antwoord op vraag nr. 454 van 22 
mei 2018. Definitieve cijfers met betrekking tot de renovatiepremie voor 2018 en de 
vergelijking ervan met de vorige jaren worden in de loop van mei 2019 verwacht. 

Er wordt geen opvallende wijziging gemerkt in het aantal aanvragen sinds de 
aankondiging van de overkoepelende renovatiepremie.


